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Dragi Vrepčani  obraćam vam se sa relevantnim informacijama.

Ako zanemarimo sitnice, zbog akcije popravljanja   stepeništa na zgradi Doma, ponosan sam na svoje Vrepčane i naravno na ostale   ljude koji su odlučili da pomognu. Prepoznali su naše ideje i odazvali se.

Kao što sam obećao na početku priprema, plan   je i više nego ispunjen. Na stepeništu su obavljenigrubi radovi. Ostalo je da se odradimalterisanje zadnjeg i unutrašnjeg dijela i   dugotrajna hidroizolacija  gornje ploče,ali to su sitnice u odnosu   naono što je urađeno. Odrađeni su   radovi koliko je dozvoljavala   finansijska situacija.

Prezadovoljan   sam odzivom jer je finansijski pomoglo 70 ljudi. Uprava Grada Gospića je   pomogla sa materijalom, a mještani Vrepca fizičkim radom i kao domaćini   radnicima koji su radili na renoviranju. Obezbedili suim hranu i piće za sve vreme radova, što je za svaku pohvalu.

Renoviranje stepeništa i pored velikih   obaveza, preuzeo je i završio Jovo Sunajko  kao glavni i odgovorni sa   Nenadom Popovićem i zemljakom Radovanom Alavanjom. Za njih imam samo rječi   pohvale. Njihov rad se vidi i iz   fotografija u prilogu.

Veliku pomoć u radu pružili su Nikola   Popović i Goran Molnar (unuk Borićov), koji su nesebično pomagali skoro sve   vreme radova, kao i Sunajko Vlado koji se priključio i pomogao u sklanjanju   preostalog materijala. Zahvaljujemo se i Draganu Milekiću  koji je vodu za radove obezbeđivao cisternom.

U   vezi finansija objavljujemo imena svih   donatora do sada. Za sva primljena sredstva i troškovepostoje i trajno se čuvaju priznanice,   potvrde i računi u koje svako od zainteresovanih može izvršiti uvid. Ukratko, za dosadašnje radove je utrošeno oko 2,5 tone cementa, oko 6 kubika   pijeska, nekoliko cisterni vode, što je sve iznjeto na rukama, u kantama ili u tačkama. Sve   je urađeno kvalitetno sa puno   željeza - armature, tako daako zatreba   na ove stubove može još jedan sprat .....

Ono što je važno za sve je da akcija   renoviranja - sanacije zgradenije završena.   Hoćemo dabude dovedena do zadnje faze jer se javlja još ljudi   kojižele učestvovati kad su vidjeli   da se radi ozbiljno i odgovorno. Svi kojijoš žele da pomognu prijedlozima, sredstvima i radom, neka se jave. Nastavakradova bi mogao biti oko naše slave Pokrova   u zavisnosti od sredstava i raspoloženja za fizičku pomoć.

Mjesni odbor Vrebac će svim učesnicima, bilo   da su se pomogli radom, finansijski ili   na neki drugi način za Pokrov dodjeliti zahvalnice. U sljedećem periodu   nastavićemosa organizovanjem   aktivnosti na obnovi i ostalihobjekata od zajedničkog interesa o čemu ću dostavljati informacije za   objavljivanje na sajtu.

Bogdan Krajnović
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